
Rada Miasta Wfoclawek

Protokol nr 25l2O2O

XXV Sesja w dniu L7 sierpnia 2020

Obrady rozpoczqto 17 sierpnia 2020 o godz. 10:00, a zakortczono o godz.13:26 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziqto udziat 22 czlonkow.

Obecni:

1. Jacek Bufawa

2. Pietr C=arneeki

3. Janusz Dqbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Gofqbieski

6. Krzysztof Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupafo

9.@ezak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13.@i

14. Krystian tuczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik



17. Arkadiusz Piasecki

18. Elibieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Mafgorzata Szymariska

21. DanielTobjasz

22. Stanistaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad.1
Sprawy organizacyjne:

a) otwarcie obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski otworzyt obrady XXV sesji Rady
Miasta Wtoclawek, witajqc przybylych na obrady go6ci: Paniq Joannq Borowiak postankq na
Sejm RP Vlll kadencji, Paniq Anetq Jqdrzejewskq czlonka Zarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego, Pana Slawomira Kopy5cia czlonka Tarzqdu Wojewodztwa Kujawko-
Pomorskiego, Pana Stanistawa Pawlaka radnego Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego a tak2e Pana Romana Golqbiewskiego Starostq powiatu Wloctawskiego.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta powitaf na obradach XXV sesji prezydenta Miasta
dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta Miasta w osobach pana Krzysztofa
Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej, Sekretarza Miasta
Paniq Wieslawq Konopczyriskq, Skarbnika Miasta Paniq Honoratq Baranowskq a tak2e
zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzqdu Miasta, przedstawicieli medi6w,
mieszkafic6w naszego miasta oraz radnych Rady Miasta Vlll kadencji uczestniczqcych w
obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzit,
radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listq obecnodci
zatem obrady sesyjne w dniu 17 sierpnia br. sq prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik

2e na stan 25
22 radnych, a

do protokolu.



c) przyjqcie protokotu z obrad XXIV sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byf do wglqdu protok6l z obrad XXIV sesji
Rady Miasta Wloclawek Vlll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 7 lipca 2020 roku, z kt6rym radni
mogli siq zapoznai i wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i uzupetnieri.

d) zmiany do porzqdku obrad XXV sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 proponuje rozszerzenie porzqdku w punkcie L6
o uchwalq w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na dziafalnoSi Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Przedmiotowy projekt uchwaty uzyskaly opiniq komisji stalej, zatem zostal spelniony wym6g
5 55 Statutu Miasta.

Innych zmian nie zgtoszono.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXV Sesji w punkcie L5 o Uchwafq w sprawie rozpatrzenia skargi
Pana A.K. na dzialalno5i Prezydenta Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

7A:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NtEOBECNt: 3

Wvniki imienne:

zA (22l'

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepa6ska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw
wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwoliriski

NTEOBECNt (3)

Piotr czarnecki, Agnieszka Jura - walczak, Zbigniew Lewandowski

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 pierwsza czq6i XXV sesji Rady Miasta
bqdzie poiwiqcona upamiqtnieniu wydarzen zwiqzanych z obchodami 1.00-lecia obrony
Wloctawka 1920 roku a nastqpnie procedowane bqdq uchwaty zgtoszone w porzqdku obrad.



Ad.2
Wystqpienie Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego upamiqtniajqce wydarzenia
zwiqzane z Obronq Wloclawka 1920 roku.

Szeroki rys historyczny bqdqcy upamiqtnieniem 100 rocznicq Obrony Wloclawka 7920r.
przedstawil Prezydent Miasta Wloclawek dr Marek Wojtkowski, kt6ry podkreSlit, i2 jednym z

gt6wnych element6w, kt6ry przyczynil siq do klqski Armii Czerwonej, byla skuteczna obrona
Wisty. Bitwa o Wtoctawek - choi byta malym epizodem wojny z 1.920 r. - przvczynila siq do
powstrzymania marszu wojsk bolszewickich i zwiqzania ich w walce, co w konsekwencji
zapobieglo okrq2eniu Warszawy z zachodu. Prezydent Miasta zwr6cil uwagQ na bohaterskq
obronq miasta w wyniku kt6rej poleglo wielu obroric6w i kt6rym poSwiqcony jest Pomnik
Poleglych Obroric6w Wisly 1920, kt6ry istnieje na Szpetalskim Wzgorzu i powstat w miejscu
walk i Smierci wiqkszo5ci obroric6w. Upamiqtnia on wa2ne dla miasta wydarzenie, jakim byta
zwyciqska obrona Wlocfawka przed bolszewikamiw 1920 r. i przypomina o istotnym znaczeniu
bitwy wtoctawskiej dla los6w tej wojny. W wyniku ostrzalu artyleryjskiego Armii Czerwonej na
Wtoclawek powa2nie uszkodzona zostala bazylika katedralna, koSci6l 5w. Jana Chrzciciela i

cerkiew prawoslawna. Catkowicie splonqt dom biskup6w wtoclawskich, ucierpialy budynki,
straty poniosly fabryki i instytucje. Prezydent Miasta odni6sl siq tak2e do obecnych czas6w,
do warto6cijakimi sE poszanowanie wolnoici i niepodlegtoici w demokratycznym paristwie.

Ad.3
Okolicznoiciowe wystqpienie Marszalka Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego piotra
Calbeckiego.

W imieniu Marszatka orazZarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego dla upamiqtnienia
doniostych wydarzeri zwiqzanych z obronq Wtoclawka 1920 roku gtos zabrali goicie przybyli
na obrady XXV sesji Rady Miasta: Pani Aneta Jqdrzejewska czlonek Zarzqdu Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego oraz Pan Slawomir Kopy6i cztonek Zarzqdu Wojew6dztwa Kujawko-
Pomorskiego.
Ponadto okolicznoiciowe przem6wienie zwiqzane z obchodami 1OO rocznicy obrony
Wloctawka wygtosil tak2e Pan Stanislaw Pawlak radny Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego.

Ad.4
uchwata w sprawie upamiqtnienia 100. rocznicy obrony wlocfawka t92o r.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly upamiqtniajqcej 100 rocznicg Obrony
Wloctawka t921r. dokonal Prezydent Miasta Wtoctawek dr Marek Wojtkowski.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Uchwalq w sprawie upamiqtnienia 100. rocznicy Obrony Wloctawka 1920 r. rozpatrzyta oraz
pozytywnie zaopiniowafa Komisja Kultury i Sportu. Opiniq w tej sprawie przedstawil
Przewod n iczqcy Komisji rad ny Jan usz Zi6tkowski.



Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziat:

- glos zabrata Pani Joanna Borowiak Poslanka na Sejm RP Vlll kadencji bqdqca go6ciem XXV

sesji Rady Miasta,

- w dyskusji wziqt tak2e udzial Przewodniczqcy Rady Miasta Stanistaw Wawrzonkoski.

Po zakofczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie procedowany
projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GI"OSU: 0, NtEOBECNt: 3

Wvniki imienne:

zA (221

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof GrzEdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw
Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta
Rutkowska, Ewa Szczepadska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

NtEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil tak2e i2 podjqcie przez Radq Miasta ww. uchwaly
koticzy czq6i zwiqzanE z obchodami rocznicowymi upamiQtniajEcymi obronq Wloclawka
1'920r. zaplanowanq podczas obrad sesyjnych. Ponadto Przewodniczqcy oglosil tak2e 30
minutowq przerwq w obradach XXV sesii Radv Miasta.



Przerwa w obradoch XXV sesji Rody Miasta

Wznowienie obrad XXV sesji Rady Miosta po przerwie.

Ad.5
Informacja Prezydenta Miasta z dziafalnoSci Miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dziatalnoSci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 7 lipca br. czyli od ostatniej
sesji Rady Miasta do dnia 17 sierpnia br. i przedstawia siq nastqpujqco:

Prezydent Miasta poinformowal na wstQpie swojej wypowiedzi, i2 w zwiqzku z epidemiq
koronawirusa obecnie w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. Zytniej 55 przebywajq 2

osoby.
Natomiast informujqc o dzialalnoici w okresie miqdzysesyjnym stwierdzit, ii zostalo
podpisanych 5 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego:
- 10 lipca br. zawarto umowq z Wtoctawskim Przedsiqbiorstwem Rob6t Drogowych sp. z o.o. z

siedzibq w Nowej Wsi, na przebudowq ulicy Letniej. Warto5i umowy: 2 437 226,56 zlotych
brutto. Termin realizacji: 210 dni kalendarzowych od dnia zawarcia umowy.
- 14 lipca br. podpisano umowq z konsorcjum firm: PPUH ,,LUX-DOM" Sp.z o.o. z siedzibq we
Wfoctawku oraz Wtocfawskim Przedsiqbiorstwem Rob6t Drogowych Sp. z o.o. z siedzibq w
Nowej Wsi na zadanie pn.: Rozbudowa ulicy Kraszewskiego na odcinku od ulicy Traugutta do
ulicy Okrq2nej wraz z infrastrukturq towarzyszQcE.
Wartodi umowy to 2 163 248,45 ztotych brutto. Termin realizacji: 5 miesiqcy od dnia zawarcia
umowy.
- W dniu 3L lipca br. zostata zawarta umowa z firmq PPHU ,,LUX-DOM'Sp. z o. o. z siedzibq we
Wtoclawku na zadanie pn.: Budowa/przebudowa chodnik6w (ul. Wsp6lna), Wartoii umowy:
126795,78 ztotych brutto. Termin realizacji: 60 dni od dnia zawarcia umowy.
- 31 lipca br. podpisana zostala umowa z firmq Wloctawskie Przedsiqbiorstwo Komunalne Sp.
z o.o. z siedzibq we Wtoclawku na zadanie: Odbieranie odpad6w komunalnych pochodzqcych
z gospodarstw domowych od wla6cicieli nieruchomo5ci, na kt6rych zamieszkujq mieszkaficy,
pofo2onych na terenie Gminy Miasto Wtoctawek. Wartoii umowy: lO 7gg 600,00 ztotych
brutto. Termin realizacji:od dnia 01, sierpnia 2020 roku do dnia 31 grudnia 202\r.
- w dniu 1-2 sierpnia br. podpisano umowQ z firmq FBSerwis S.A. z siedzibq w Warszawie na
budowq oiwietlenia ulicznego. Warto5i umowy: 1 883 93L,64 ztotych brutto. Termin
realizacji: do dnia 25 czerwca 202I roku.
Miejski Zesp6f Opieki Zdrowotnej we Wloctawku zostat realizatorem ,,Programu szczepied
ochronnych przeciwko grypie dla os6b w wieku 55 lat i wiqcej, zamieszkalych na terenie miasta
Wtoclawek". Do 15 grudnia br. zaplanowano zaszczepienie 3 400 senior6w. Koszt tegorocznej
edycji programu zaplanowano na 156 000 zt.
Do kofica roku mo2na szczepii siq przeciwko pneumokokom odpowiedzialnym za zapalenie
opon m6zgowych lub sepsq. Szczepii mogE siq osoby w wieku 65+ leczqce siq z przewlekfego
nie2ytu oskrzeli i astmy oskrzelowej (na podstawie za5wiadczenia lekarskiego). Szczepienia
mo2na wykonai we wszystkich przychodniach Miejskiego Zespotu Opieki Zdrowotnej oraz w



Przychodni Pulmonologiczno-Alergologicznej w Zespole Przychodni Specjalistycznych na ul.
Wyszyfskiego. 7e szczepiei bqdzie moglo skorzystai L50 wtoctawian. Urzqd Miasta
przeznaczyf na ten program 22 5OO zl.
Badania wykazujqce zaka2enie wirusem wirusowego zapalenia wqtroby typu B i C

wloclawianie mogq wykonai w laboratorium Vitalabo przy ul. Chopina 45/2 i Wiejskiej 31 do
3L grudnia br. Urzqd Miasta na ten cel przeznaczyl I800 zl.

Rusza program szczepief ,,Programu profilaktyki zakaief wirusem brodawczaka ludzkiego
(HPV) Miasta Wfoclawek" w 2020 r. Realizatorem zostal MZOZ. W tym roku zaplanowano
zaszczepienie 280 dziewczqt 12 i 13 letnich. Koszt tegorocznej edycji programu wyniesie do
115 500 zl.

Zlo2ony wniosek o dofinansowanie projektu pn. ,,Budowa i wyposa2enie Centrum wsparcia
dla os6b w kryzysie" znajduje siq obecnie w kof cowej fazie oceny formalno-merytorycznej.
W dniu 15 lipca br. w Urzqdzie Miasta Wloclawek podpisano umowy z 10 wtaicicielami i

u2ytkownikami wieczystymi nieruchomo6ci zlokalizowanych w Specjalnej Strefie Rewitalizacji
realizujqcymi prace remontowe w obszarze rewitalizacji w 2020 roku.
W dniu 30 lipca br. Urzqd Miasta Wloclawek oglosit konkurs realizacyjny, otwarty
jednoetapowy na opracowanie koncepcji programowo-przestrzennej budowy, przebudowy i

rozbudowy budynk6w mieszkalnych i mieszkalno-uslugowych wraz z zagospodarowaniem
terenu w kwartale pomiqdzy ulicami Brzeskq, Cyganka, 3 Maja i Zabiq we Wtoctawku na
potrzeby spolecznego budownictwa czynszowego. Konkurs jest w toku.
6 sierpnia br. uruchomiono internetowE ankietq konsultacyjnq dla mieszkadc6w, zwiqzanq z

opracowaniem Planu Ruchu dla Sr6dmie6cia. Ankieta bqdzie dostqpna do 20 sierpnia br.
Wydziat Rozwoju w dniu L0 sierpnia br. wyslat do Urzqdu Marszalkowskiego w Toruniu fiszki
projektowe w ramach Krajowego Programu odbudowy. Jest to najwiqkszy z

zaproponowanych instrument6w wsparcia w ramach Funduszu Odbudowy, kt6ry przewiduje
dla Polski pomoc z Unii Europejskiejw wysokoSci 57 mld euro na dotacje i po2yczki. Jego celem
jest wzmocnienie gospodarki i spofeczeristwa po kryzysie spowodowanym pandemiq Covid-
L9.

Gmina Miasto Wtoclawek nabyta wsp6twtasno5i nieruchomo5ci polo2onej
we Wloclawku przy 3 Maja 18, zabudowanej budynkiem mieszkalnym wielorodzinnym *
kamienicq w ten spos6b, 2e catq nieruchomo5i przyznano na wylqcznq wlasno5t Gminie
Miasto Wtoclawek. Przedmiotowa nieruchomo5i znajduje siq w Specjalnej Strefie Rewitalizacji
obszarze rewitalizacji Miasta Wtocfawek.
W ramach realizowanego przez Gminq Miasto Wtoclawek, projektu pn. ,,Liceali5ci Wtoctawka
podnoszq swoje kompetencje" wsp6tfinansowanego przez Regionalny Program Operacyjny
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 201,4-ZO2O, 5 sierpnia 2020 roku zostat
dostarczony sprzet komputerowy na lqcznq wartoSi 264745,20 zl dla wtoctawskich lice6w.
W dniu 1L sierpnia 2020 roku tegoroczni maturzy5ci uzyskali informacje o wynikach
egzamin6w maturalnych w roku szkolnym 2OL9/2020. W szkolach prowadzonych przez Gminq
Miasto Wloclawek do matury przystqpilo L169 tegorocznych absolwent6w. Z
przeprowadzonej analizy wynika, 2e egzamin dojrzaloSci zdato 860 uczni6w, co stanowi
73,57%. Spo6r6d 309 uczni6w, kt6ry nie zdali matury 191" jest uprawnionych do egzaminu w
sesji poprawkowej.
W dniu 1-2 sierpnia 2020 roku we wloctawskich szkolach ponadpodstawowych ogtoszono listy
osob zakwalifikowanych w naborze na rok szkolnv 2020/2O2L. W naborze do szk6l
prowadzonych przez Gminq Miasto Wtoctawek przygotowano 1640 miejsc. Wziqlo w nim



udzial 1575 uczni6w, spoS16d kt6rych 1500 os6b zostato zakwalifikowanych do klas
pierwszych. W zwiqzku z powy2szym planowane jest utworzenie 57 oddziat6w.
Gmina Miasto Wtoclawek objqta 6.633 akcje Klubu Koszyk6wki Wloclawek S.A. i dokonata za

nie zaplaty w wysokodci 663.300 zl, co lqcznie stanowifo wykorzystanie przewidzianej na ten

cel w bud2ecie miasta kwoty 1.300.000 zt.

W Swietle obowiqzujqcych przepis6w zmiany powy2sze muszq zostai zgtoszone do Krajowego

Rejestru Sqdowego.

L sierpnia br. przy Pomniku Zolnierzy Armii Krajowej odbyly siq uroczystoSci upamiqtniajqce
76 rocznicq wybuchu Powstania Warszawskiego.
W dniu 8 sierpnia br. odbyto siq otwarcie letnich basen6w na Stodowie (ul. Lisek).

W dniu 15 sierpnia br. odbyty siq we Wlocfawku Wojew6dzkie Obchody L00. rocznicy Obrony

Wtoclawka.

Po zakoriczonym wystqpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyt
dyskusjq nad przedstawionq informacjq zwracajqc jednocze6nie uwagq, aby pytania nie
odbiegaty od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyty przedstawionej
informacji z dzialalnoici miasta w okresie miqdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczyriski
- radny Piotr Kowal
- radny J6zef Mazierski
- radny Krzysztof Kowalski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Janusz Dqbczyfiski (Ad Vocem)
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Ad.6
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfocfawek na 2O2O
rok.

Ad.7
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2020 - 2030.

Szczeg6towego wprowadzenia do zagadnief finansowych zawartych w ww. projektach uchwat
dokonata Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiajqc tqcznie obydwa punkty
dotyczqce zmian w bud2ecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej wraz z

wprowadzonymi autopoprawkami.

Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalei Radv Miasta

Uchwafq zmieniajqcq uchwafq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta wlocfawek na 2020 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta. Opiniq
w tej sprawie przedstawifa Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.



Tak2e uchwatq zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2020-2030 rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- radna El2bieta Rutkowska
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Po wyczerpaniu zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf kolejno
pod gtosowanie procedowane projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wfoclawek na 2020 rok.

Wvniki gfosowania

ZA: t7 , PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (17l'

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,
Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymariska, DanielTobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE StE (s)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef
Mazierski

NTEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski.

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020 - 2030.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 5, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1s)

Jacek Butawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Krystian t uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska, Matgorzata
Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski,
Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE StE (s)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef
Mazierski

BRAK GTOSU (2)

Krzysztof Grzqdziel, Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakofczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie emisjiobligacji Miasta Wtocfawek oraz okre6lenia

zasad ich zbywania, nabywania iwykupu.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonata Pani Honorata Baranowska
Skarbnik Miasta, kt6ra wyjaSnita przyczyny przesuniqcia terminu wykupu obligacji oraz
przesuniqcia obciq2efi zwiqzanych z rozchodami, kt6re sq mo2liwe do przeprowadzenia celem
zapewnienia prawidlowej realizacji bud2etu w roku 2020, poprzez zmniejszenie dlugu
planowanego do splaty w roku bie2qcym.

Nastgpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwatq zmieniajqcq uchwalq w sprawie emisji obligacji Miasta Wfoctawek oraz okre6lenia
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawifa Przewodniczqca
Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosow?no w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie emisji obligacji Miasta Wloclawek oraz okre6lenia
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Wvniki glosowania

7A:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (22\

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

NTEOBECNT (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwafa w sprawie powierzenia jednoosobowej sp6fce Gminy Miasto Wlocfawek zadari
wfasnych gminy.

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem uchwaty dokonal dr Marek
Wojtkowski Prezydent Miasta, kt6ry wyjainit m.in., i2 przedlo2ona uchwala jest kolejnym
elementem trwajqcego procesu zmiany formy funkcjonowania sp6tki ,,Baza" sp6tki z.o.o, a
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jednoczeSnie ma zwiqzek z tworzeniem instytucji otoczenia biznesu majqcej na celu
wspieranie przedsiqbiorczolici i rozwoju gospodarczego.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Uchwatq w sprawie powierzenia jednoosobowej sp6tce Gminy Miasto Wfocfawek zadari
wlasnych gminy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska.
Opiniq w tej sprawie przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie powierzenia jednoosobowej sp6tce Gminy Miasto Wloctawek zadai
wlasnych gminy.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq Sl[: 5, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal,
Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJq StE (s)

Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef
Mazierski

BRAK GI.OSU (1)

Janusz Dqbczyriski

NtEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski
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Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9

Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia i przyjqcia "Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek".

Projekt uchwaty przedstawil Radzie Miasta Dyrektor Wydziafu Dr6g, Transportu Zbiorowego i

Energii Pan Pawet Zy2elewicz.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia "Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wtoclawek" rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit
Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszefi do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia i przyjqcia "Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloctawek".

Wvniki glosowania

ZA: t9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (1e)

Jacek Butawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Jarostaw Hupato,
Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GTOSU (3)

Janusz Dqbczyfiski, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepaiska
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NTEOBECNT (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Uchwafa w sprawie przyjqcia Strategii rozwoju elektromobilno6ci dla miasta Wfoclawek na
lata 2020-2035.

Projekt uchwaly dotyczqcy strategii rozwoju elektromobilno(ci w mie6cie przedstawil Radzie
Miasta Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii Pan Pawet Zy2elewicz.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Uchwata w sprawie przyjqcia Strategii rozwoju elektromobilnoSci dla miasta Wtoctawek na lata
2020-2035 rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia Strategii rozwoju elektromobilno6ci dla miasta Wtoctawek na lata
2020-2035.

Wvniki glosowania

7A; L6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 1_, BRAK GTOSU: 5, N|EOBECNt: 3

Wvniki imienne:

z^ (16)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw Hupato,
Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Arkadiusz piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymaiska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,
Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolifiski
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WSTRZYMUJE SrE (1)

Krzysztof Kowalski

BRAK GTOSU (s)

Janusz Dqbczyf ski, Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik, Ewa Szczepaiska, DanielTobjasz

NTEOBECNT (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie okreSlenia przystank6w komunikacyjnych
bqdqcych wfasnoiciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wfoclawek, udostqpnianych dla
Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie okreilenia warunk6w i zasad korzystania z tych
obiekt6w.

Zagadnienie przedstawit jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty Dyrektor Wydziatu Dr6g,
Transportu Zbiorowego i Energii Pan Pawel Zy2elewicz.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Uchwafq zmieniajqcq uchwafq w sprawie okreSlenia przystank6w komunikacyjnych bqdqcych
wfasnoSciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wloclawek, udostqpnianych dla Operator6w
i Przewoinik6w oraz w sprawie okreSlenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie okre6lenia przystank6w komunikacyjnych bqdqcych
wtasnoSciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wloclawek, udostqpnianych dla Operator6w
i Przewo2nik6w oraz w sprawie okre5lenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.
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Wvniki elosowania

ZA 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Jarostaw Hupalo,
Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata
Szymadska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (3)

Janusz Dqbczyriski, Joanna Hofman-Kupisz, Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNI (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.13
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
szk6l i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6f niepublicznych o uprawnieniach szk6f
publicznych z budietu Miasta Wloclawek oraz trybu przeprowadzania kontroli
prawidlowo5ci pobrania i wykorzystania dotacji.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonala Dyrektor Wydziatu Edukacji
Pani Agnieszka Biatopiotrowicz.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Uchwalg zmieniajqcq uchwalq w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
szk6t i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6l
publicznych z bud2etu Miasta Wtoclawek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidlowo5ci
pobrania i wykorzystania dotacji rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji.
Opiniq w tej sprawie przedstawifa Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
szk6l i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6t
publicznych z bud2etu Miasta Wloclawek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidtowo5ci
pobrania i wykorzystania dotacji.

Wvniki gfosowania

7A:21,, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (ztl

Jacek Butawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Matgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Za rqbska, Ja n usz Zi6tkowski, Piotr Zwol i riski

BRAK GLOSU (1)

Janusz Dqbczyriski

NTEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.14
Uchwala w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o
kandydatach na fawnik6w do sqd6w powszechnych, zgloszonych w wyborach
uzupelniajqcych.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, i2 Ustawa Prawo o ustroju sqdow
powszechnych w art. 162 S 9 wskazuje Radq Gminy jako organ zasiqgajqcy od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na lawnik6w. Informacjq o kandydacie
uzyskuje siq isporzqdza na zasadach okreSlonych dla informacji o kandydacie do objqcia
stanowiska sqdziowskiego. Majqc na wzglqdzie powyZsze postanowienia w drodze niniejszej
uchwaly Rada Miasta Wloclawek postanowita wystqpii o wydanie stosownych opinii.
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Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz
Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o
kandydatach na tawnik6w do sqd6w powszechnych, zgtoszonych w wyborach
uz upetn iajqcych.

Wyniki elosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20\

Jacek Butawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupafo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwolifi ski

BRAK GLOSU (2)

Janusz Dqbczyriski, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.15
Uchwala w sprawie powolania Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do sqd6w
powszechnych na kadencjq 2020-2023, zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e stosownie do postanowieri ustawy - Prawo o
ustroju sqd6w powszechnych, lawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz sqd6w rejonowych
wybierajq rady gmin. kt6rych obszar objqty jest wtaSciwo(ciq tych sqd6w rejonowych
wybierajq rady gmin, kt6rych obszar objqty jest wla5ciwoSciq tych sqd6w w gtosowaniu
tajnym. Przed przystqpieniem do wybor6w rada powoluje zesp6l, kt6ry przedstawi na sesji

swojq opiniq o zgfoszonych kandydatach w szczeg6lno5ci w zakresie spetnienia przez nich
wymogow okreSlonych w ustawie. Majqc tak2e na uwadze fakt, 2e dotychczasowa praktyka
zmierzala do tego, 2eby czlonkami zespotu opiniujqcego kandydat6w na fawnik6w byli
czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, Przewodniczqcy zaproponowaf, aby
podtrzymai tq tradycjq, r6wnie2 w tej kadencji.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji Rady
radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do
czlonk6w Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego z zapytaniem czy wyra2ajq zgodq na prace
w Zespole. Wszyscy czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego wyrazili zgodq na

udzial w pracach Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego na
kad encjq 2020-2023, zgtoszonych w wyborach uzu petn iajqcych.

Wobec braku zgtoszef do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie procedowany projekty uchwat, kt6ry w zwiqzku z decyzjq Rady w $ 1 otrzymuje
brzmienie:

5 1. Powotuje siq Zesp6t ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego
Wloclawku na kadencjq2020-2023, zgfoszonych w wyborach uzupefniajqcych w sktadzie:

1) Pan Janusz Dqbczyriski
2) Pani Mariola Gawlowska
3) Pan Jarosfaw Hupato
4) Pan Piotr Kowal
5) Pan Arkadiusz Piasecki

6) Pan Daniel Tobjasz
7) Pani Katarzyna Zarqbska
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Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powotania Zespotu ds. opiniowania kandydat6w na tawnik6w do sqd6w
powszechnych na kadencjq 2020-2023, zgloszonych w wyborach uzupefniajqcych w ww.
skladzie.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNt: 3

Wvniki imienne:

zA (27l|

Jacek Bulawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian
tuczak, i6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Janusz Dqbczyriski

NTEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.16
Uchwafa w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na dzialalno5d Prezydenta Miasta
Wlocfawek.

Stanowisko oraz opinig Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane w przedmiotowej
sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu ww. stanowiska Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e
otwiera dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie ww.
projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na dziatalno(i Prezydenta Miasta
Wloctawek.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20\

Jacek Bulawa, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska,

Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (2)

Janusz Dqbczyiski, Jarostaw Hupafo

NTEOBECNt (3)

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.17
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacie do Prezvdenta Miasta podczas obrad XXV sesii Radv Miasta skierowali:

- radna Mariola Gawlowska,
- radny Andrzej Gofqbieski,
- radna Joanna Hofman-Kupisz,
- radny Jaroslaw Hupato,
- radny Piotr Kowal,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radna Wanda Muszalik,
- radny Arkadiusz Piasecki,
- radna El2bieta Rutkowska.
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Ad.18
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski

zwr6cit siq do radnych Rady Miasta z podzigkowaniami za wziqcie udzialu w charytatywnym
meczu koszyk6wki jaki zostal rozegrany pomiqdzy doroslq druiynq wtoctawskich radnych a

dru2ynq Mlodzie2owej Rady Miasta na rzecz pomocy w zebraniu datk6w na leczenie chorego

chfopca z Wtocfawka Kacpra Tesznera.

Ad.19
Zamkniqcie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXV sesji Rady Miasta Wloctawek, kt6re odbyly siq w dniu

17 sierpnia 2020 roku.

Przewodniczqcy

Przygotowal(a) : Jola nta
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